國立中山大學出國交換學生有利審查資料表
Supporting documents for Outbound Exchange Student Program
姓名(Name): _______________________ 學號(Student ID): _______________________

系級(Department & Grade): __________________________________________________
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(Supporting items)
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填寫注意事項 (Notes)：
(1) 此部份可提供校內外學術類或競賽類獲獎證明、海內外志工服務證明、校內外社團活動參加或擔任幹部證明等，可追溯至高中時期。 
(2) 可直接寫出證明文件名稱（如：xxxx年海外志工服務證明），或簡單敘述（限3行以內）證明文件相關資訊。

(3) 請於附件右上角註明編號，編號需與本列表之編號相對應。

(4) 如提供之附件證明為活動照片，請務必顯著圈出自己，以利委員審查。

(5) 有利事蹟填寫至多10項，請勿自行增列；超過第10項者不列入審查評比。
Notes:

(1) Proof of awards in academic or competitions, certificate or photo in volunteer services, proof of participation in student club etc. The proofs from high school period may include.
(2) Short description of each supporting document you provided, the description should not exceed 50 words. For example, “Year xxxx International Volunteer service of Taiwan”. 
(3) Please mark a number of the appendix at the upper right corner; the number has to match with the item in this form.
(4) If the proof is a group photo of an activity, please make sure to mark out yourself.
(5) Supporting item can be provided up to 10 items; items more than 10 will not be consider in the evaluation.
